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PROTOKOL NR 49/05
Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNE.I

ODBYTEGO DNIA 2I MARCA 2OO5 ROKU

Komisja rozpoczSaposiedzenie o godz. 1515.
Na posiedzeniu obecni byli Burmistrz Leszek Kapcia i Kierownik ZBM Stanislaw Jach.

Porz4dek posiedzenia:
1. Analiza schematu organizacyjnego Zarz4du Budynków Mieszkalnych.

Ad. l .
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze wspólnie z Kierownikiem Jachem uzgodnili,

ze do 31 lipca osi4gnie proponowany wynik: 29 etatów. W kwietniu trzeba bedzie daó
trzymiesigczne wypowiedzenia. Do koúca pólrocza oczekuje od kierownika comiesigcznych
informacji i ustalimy dalszy ci4g dochodzenia do tej propozycji. Na najblizszej sesji bgdzie
schemat organizacyjny, w którym jest 29 etatów, natomiast kolejne zmiany bedq
przedstawione w czasie umozliwiaj4cym osi4gnigcie wyniku do 31 paldziernika.

Przewodniczqcy Komisji Pawel Smor4g powiedzial, ze cieszy sip, iz Burmistrz i
Kierownik doszli do porozumienia i zapytal, czy coé sig zmienilo w sprawie lokali
uzytkowych.

Burmistrz odpowiedzial, 2e nic sig nie zmienilo. Wszystkie szczególy i terminy
zostanq uzgodnione i ustalone. Ustalimy wysokoéó dochodów, jakie wplyn4 do Urzgdu
Miejskiego a nie do ZB}i4. mimo, ze s4 ujgte w planie finansowym, i wtedy zastanowimy sip
czy fe érodki przekazaó do zakladu.

Radny Stanislaw Baraírski powiedzial, Le z tego co mu wiadomo, to dwa bloki
odchodz4 od ZBMi przechodze pod Urzqd; najbardziej dochodowe bloki.

Kierownik ZBll4 Stanislaw Jach potwierdzil i powiedzial, 2e dotychczas brat 50 000
miesigcznie za lokale u2ytkowe, w projekcie budzetu bylo to jako przychód. Burmistrz
obiecal, ze dogadamy temat i po przejgciu lokali uzytkowych przez Urzqd Miejski bgdzie
ustalona rekompensata.

Burmistrz wyjaÉnil, ze pomniejszamy dochody ZBll{ i uchwal4 Rady trzeba bgdzie
zwipkszyó dochody gminy i zdecydujemy, na co te pieni4dze przeznaczymy.

Przewodniczqcy Komisji Pawel Smor4g zapyÍa| ile zakJad zaoszczgdzi na
zmniejszeniu liczby etatów do29.

Kierownik Jach odpowiedzial, 2e zaoszczqdzi 41 000. Koszt zwolnienia ludzi
wyniesie 57 000.

Przewodnicz4cy Komisji przypomnial, ze ma byó zwiqkszona liczba etatów w ZWiK.
Burmistrz odpowiedziat, 2e na razie nic nie wiadomo. Po sesji bgdzie wiadomo

w jakim kierunku pójdq zmiany i wtedy zostanie opracowany statut i schemat organizacyjny
zakladu.

Przewodniczqcy Komisji powiedzial, 2e jezeli kwalifikacje osób, które beda
zwolnione zZBM pozwol4 nale2y rozwu2yó mozliwoéó zatrudnienia ich w ZWIK.
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Komisja Rewizyjna jednogloSnie pozytywnie zaopiniowala schemat

organizacyj ny Zarz4du Budyn ków Mieszkalnyc h.

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej zakohczylo sip o godz. 15a0.
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